
Generalforsamling 
Landsforeningen afholdt sin generalforsamling i Middelfart den 2. marts i år, som sluttede 
med et tema om høringssvar og klager i husdyrbrugssager. Fire nye kom med som 
suppleanter til bestyrelsen, Bettina fra København, Maibrit fra Nykøbing S, Anni fra 
Brædstrup og Tue fra Middelfart. Referatet finder du her på hjemmesiden. 
 
Vejle Fjord 
Livet i Vejle Fjord, der engang var rig på fiskearter, dyr og planter, er ebbet ud, og fjorden 
er nu i en iltfattig og død tilstand. Det har fået Greenpeace og Danmarks 
Sportsfiskerforbund til at gå sammen med en lokal præst, dykkere og andre lokale kræfter 
om at arrangere en begravelse af Vejle Fjord. Det sker både for at sørge 
over naturtabet, men også med et håb om at puste nyt liv i fjorden. 

Begravelsen finder sted ved Skyttehushaven ud til fjorden på lørdag den 6. 
april kl. 11, og alle er velkomne til at deltage. 

Se mere her: via.ritzau.dk/pressemeddelelse/13794390/vejle-fjord-er-dod-nu-stedes-
fjorden-til-hvile-med-habet-om-at-genopsta 
 
Borgerforslag 
Jette Rosenkvist har formuleret et borgerforslag, der handler om at transformere 
landbruget væk fra den industrielle dyreproduktion. Det bidrager til en øget 
opmærksomhed om emnet, hvilket vi synes er værd at 
støtte: skrivunder.net/transformer_landbruget_-_udfas_intensiv_husdyrproduktion 
 

https://landmodsvin.dk/om-foreningen/
https://via.ritzau.dk/pressemeddelelse/13794390/vejle-fjord-er-dod-nu-stedes-fjorden-til-hvile-med-habet-om-at-genopsta?publisherId=13561876&lang=da
https://via.ritzau.dk/pressemeddelelse/13794390/vejle-fjord-er-dod-nu-stedes-fjorden-til-hvile-med-habet-om-at-genopsta?publisherId=13561876&lang=da
https://www.skrivunder.net/transformer_landbruget_-_udfas_intensiv_husdyrproduktion

